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Αθήνα, σήµερα στις 14 Ιανουαρίου 2014, ηµέρα Τρίτη και ώρα
18.04’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βουλευτη-
ρίου η Βουλή σε ολοµέλεια για να συνεδριάσει υπό την προεδρία
του Ε’ Αντιπροέδρου αυτής κ. ΙΩΑΝΝΗ ΔΡΙΒΕΛΕΓΚΑ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση. 

Παρακαλείται η κυρία Γραµµατέας να ανακοινώσει τις αναφο-
ρές προς το Σώµα. 

(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από την κ. Μαρίνα Χρυσοβε-
λώνη, Βουλευτή Μαγνησίας, τα ακόλουθα:

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Κιµώλου διαµαρτύρεται
για τις κενές θέσεις εκπαιδευτικών στο Γυµνάσιο-Λ.Τ. Κιµώλου. 

2) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Ανώτατη Συνοµοσπονδία Πολυτέ-
κνων Ελλάδος αιτείται την εφαρµογή των διατάξεων του άρθρου
41 του ν.1337/1983 περί οικογενειακής στέγης και σε περιοχές
δεύτερης κατοικίας που βρίσκονται γύρω από αστικά κέντρα.

3) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η κυρία Σόφη Βισκαδουράκη
διαµαρτύρεται για τη µη εξαίρεση της από τη διαθεσιµότητα των
υπαλλήλων στο Πανεπιστήµιο Κρήτης, παρότι η ίδια ανήκει σε
µονογονεϊκή οικογένεια. 

4) Οι Βουλευτές, Νοµού Αττικής κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΚΙΟΚΑΣ, Β’ Αθη-
νών κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ, Α’ Αθηνών κ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ (ΛΙΑΝΑ)
ΚΑΝΕΛΛΗ και Β’ Αθηνών κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΧΑΛΒΑΤΖΗΣ κατέθεσαν
αναφορά µε την οποία η Ένωση Αποστράτων Αστυνοµικών Νο-
µού Αττικής αιτείται την προαιρετική ένταξη στον Κλάδο Υγείας
των τέκνων των αστυνοµικών και πολιτικών υπαλλήλων µετά την
συµπλήρωση του 18ου ή του 25ου έτους της ηλικίας τους.

5) Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ.κ. ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ και ΜΙΧΑΗΛ
ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Δήµος Γόρ-
τυνας Νοµού Ηρακλείου Κρήτης επισηµαίνει την επιτακτικότητα
της ιδρύσεως αστυνοµικού τµήµατος στο Δήµο Γόρτυνας.

6) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Ίδρυµα Προασπίσεως Ηθικών και
Πνευµατικών Αξιών αιτείται την παραχώρηση τού προς αξιοποί-
ηση Ριζαρείου Άλσους στο ίδρυµα του.

7) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο περιφερειάρχης Νοτίου Αιγαίου
αιτείται την αποκατάσταση των ζηµιών τις οποίες υπέστησαν οι
µικροοµολογιούχοι από το PSI.

8) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Μελών Χρηµατιστη-
ρίων Αθηνών προτείνει την επαναδιατύπωση των άρθρων 21
παράγραφος 3 και 42 παράγραφοι 3 και 4 ΚΦΕ τα οποία αφο-
ρούν τη µεταρρύθµιση της φορολογίας επί της µεταβιβάσεως
των εισηγµένων µετοχών και οµολόγων.

9) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Αποφοίτων Εθνικής Σχολής
Δηµόσιας Διοίκησης και Αυτοδιοίκησης αιτείται την ακύρωση της
ΚΥΑ η οποία προσθέτει ειδικό κριτήριο για τους σε διαθεσιµό-
τητα υπαλλήλους του Υπουργείου Πολιτισµού.

10) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ανώτατη Γενική Συνοµοσπονδία
Συνταξιούχων Ελλάδος διαµαρτύρεται για τα νέα µέτρα που
προβλέπει ο προϋπολογισµός του 2014.

11) Ο Βουλευτής Ηµαθίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΓΙΟΒΑΝΟΠΟΥ-
ΛΟΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Κοινωνικών
Λειτουργών Ελλάδος αιτείται την άµεση επανασύνδεση του ηλε-
κτρικού ρεύµατος σε όλες τις οικογένειες, οι οποίες εξαιτίας της
οικονοµικής κρίσης, αδυνατούν να πληρώσουν τις οφειλές τους
στη ΔΕΗ.

12) Οι Βουλευτές, Βοιωτίας κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΣΤΑΘΑΣ και Β’ Αθη-
νών κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤΡΑΤΟΥΛΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών, Περιφερει-
ακό Τµήµα Φθιώτιδας-Φωκίδας-Ευρυτανίας-Βοιωτίας διαµαρτύ-
ρεται για την ανάθεση αλλότριων καθηκόντων σε φυσικοθερα-
πεύτρια του ΚΕΦΙ.ΑΠ Θηβών.

13) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Δήµου Γόρ-
τυνας επισηµαίνει την επιτακτικότητα της ιδρύσεως αστυνοµικού
τµήµατος στο Δήµο Γόρτυνας του νοµού Ηρακλείου.

14) Οι Βουλευτές, Νοµού Αττικής κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΚΙΟΚΑΣ, Β’
Αθηνών κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ, Α’ Αθηνών κ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ
(ΛΙΑΝΑ) ΚΑΝΕΛΛΗ και Β’ Αθηνών κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΧΑΛΒΑΤΖΗΣ κα-
τέθεσαν αναφορά µε την οποία η Ένωση Αποστράτων Αστυνο-
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µικών Νοµού Αττικής αιτείται την τήρηση των αναλογιών για την
εκπροσώπηση των ασφαλισµένων στους φορείς ασφάλισης.

15) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΑΝΔΡΕΑΣ ΜΑΡΙΝΟΣ κατέθεσε δη-
µοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στις ελλείψεις ανα-
λωσίµων στο Γενικό Νοσοκοµείο Ηλείας.

16) Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΙΟΡΔΑΝΗΣ (ΔΑΝΗΣ) ΤΖΑΜΤΖΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία o Πρόεδρος του Εµπορικού
Συλλόγου Γιαννιτσών εκφράζει τη διαµαρτυρία του για φηµολο-
γούµενη κατάργηση της διάταξης περί αναστολής των πλειστη-
ριασµών.

17) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε
µη καταβολή του ετήσιου επιδόµατος σε χαµηλοσυνταξιούχους
αγρότες ορεινών και ηµιορεινών περιοχών.

18) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Ενωτική Κίνηση Εργαζοµένων
Δηµοτικής Αστυνοµίας Αθήνας καταγγέλλει την εισαγωγή «φω-
τογραφικών ρυθµίσεων» στη διαδικασία κινητικότητας των Δη-
µοτικών Αστυνοµικών.

19) Οι Βουλευτές, Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΕΛΕΝΗ ΓΕΡΑΣΙΜΙΔΟΥ
και Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΘΕΟΔΟΣΙΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ κατέθε-
σαν αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος της Πανελλήνιας Οµο-
σπονδίας Μικρασιατικών Σωµατείων προτείνει την απαλλαγή των
ηµιτελών κτισµάτων των προσφυγικών σωµατείων (Μικρά Ασία
Πόντος-Θράκη) από την έκτακτη εισφορά ακινήτων, τα δηµοτικά
τέλη και το φόρο ακινήτων και ηµιτελών κτισµάτων.

20) Η Βουλευτής Σερρών κ. ΜΑΡΙΑ ΚΟΛΛΙΑ - ΤΣΑΡΟΥΧΑ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Περιφερειακή Ένωση Δήµων Κεν-
τρικής Μακεδονίας αιτείται την άµεση λειτουργία ενός φορέα
δηµόσιας ραδιοτηλεόρασης στη βόρεια Ελλάδα µε έδρα τη Θεσ-
σαλονίκη.

21) Η Βουλευτής Σάµου κ. ΑΓΝΗ ΚΑΛΟΓΕΡΗ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία ο Σύλλογος Εργαζοµένων Δήµου Σάµου δια-
µαρτύρεται για τη διαδικασία της διαδηµοτικής κινητικότητας
του πλεονάζοντος προσωπικού στο δήµο.

22) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία ο Δήµαρχος Νεµέας αιτείται την επίλυση των
προβληµάτων αναφορικά µε την πρόσβαση στον αρχαιολογικό
χώρο της Αρχαίας Νεµέας.

23) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η Πρόεδρος του Συλλόγου Γονέων και
Κηδεµόνων 1ου Γυµνασίου Νάξου αιτείται την απρόσκοπτη λει-
τουργία του µοναδικού τµήµατος ένταξης µαθητών µε µαθησια-
κές δυσκολίες στο 1ο Γυµνάσιο Νάξου.

24) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Εµποροεπαγγελµατικός Σύλλογος
Πάρου-Αντιπάρου διαµαρτύρεται για τα προβλήµατα στην εξυ-
πηρέτηση των ασφαλισµένων του γραφείου ΟΑΕΕ Νάξου ύστε-
ρα από την απόλυση των συµβασιούχων που το στελέχωναν.

25) Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ-ΝΙΚΟΛΑΟΣ
ΥΨΗΛΑΝΤΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Ιατρικός Σύλλο-
γος Επαρχίας Καλύµνου αιτείται τη διατήρηση των δοµών και
των θέσεων των µελών του συλλόγου, λαµβάνοντας υπ’ όψιν την
προσφορά τους, εν όψει της αναδιάρθρωσης του ΕΟΠΥΥ.

26) Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ-ΝΙΚΟΛΑΟΣ
ΥΨΗΛΑΝΤΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο διευθυντής της
τοπικής µονάδας υγείας ΕΟΠΥΥ Κω επισηµαίνει τα δηµιουργού-
µενα προβλήµατα στην ιατρική περίθαλψη των νησιών, λόγω της
έλλειψης προσωπικού κατά την τουριστική περίοδο.

27) Η Βουλευτής Σερρών κ. ΑΦΡΟΔΙΤΗ ΣΤΑΜΠΟΥΛΗ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων
του Μουσικού Σχολείου Σερρών εκφράζει τη διαµαρτυρία του
για τα προβλήµατα στη µεταφορά των µαθητών του σχολείου
τους και αιτείται την τροποποίηση της ΚΥΑ 24001/13.

28) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Ευαγγελίδης Μιλτιάδης αι-
τείται την επαναδιατύπωση ή τροποποίηση υπουργικής απόφα-
σης για τον συντελεστή δόµησης στο Δήµο Θάσου.

29) Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ-ΝΙΚΟΛΑΟΣ
ΥΨΗΛΑΝΤΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Κα-
λυµνίων προτείνει λύσεις στα προβλήµατα τα οποία προέκυψαν
µετά από την κατάργηση της ΔΟΥ Καλύµνου.

30) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται
ακόµα και σε στέρηση της φορολογικής ενηµερότητας για δέκα
χρόνια σε εµπόρους µε χρέη στο ελληνικό δηµόσιο.

31) Ο Βουλευτής Άρτης κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΓΚΟΚΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία ο Σύλλογος Ιδιοκτητών Ενοικιαζόµενων Δω-
µατίων-Επιπλωµένων Διαµερισµάτων και Ξενώνων Αγροτουρι-
σµού «Ο Άραχθος» αιτείται τη µεταρρύθµιση του νέου ασφαλι-
στικού καθεστώτος για τους ιδιοκτήτες των τουριστικών καταλυ-
µάτων.

32) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Νικόλας Τζιραλής αιτείται
την επίλυση θέµατος που αφορά την είσπραξη και την απόδοση
του ΦΠΑ.

33) Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ-ΝΙΚΟΛΑΟΣ
ΥΨΗΛΑΝΤΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία
Ενοικιαζόµενων Δωµατίων και Διαµερισµάτων Δωδεκανήσου αι-
τείται την τροποποίηση του νέου φορολογικού νοµοσχεδίου σχε-
τικά µε την φορολογία ακινήτων.

34) Ο Βουλευτής Λασιθίου κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΔΕΡΜΙΤΖΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία οι Επαγγελµατικοί και Παραγω-
γικοί Φορείς του Δήµου Σητείας Νοµού Κρήτης εκφράζουν τη
διαµαρτυρία τους για το κλείσιµο του Καταστήµατος Ο.Α.Ε.Ε στη
Σητεία.

35) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Δηµοτικό Συµβούλιο Νάξου και
Μικρών Κυκλάδων αιτείται σε παραµονή του Δηµοτικού Λιµενι-
κού Ταµείου Νάξου στη σηµερινή του µορφή ως αυτοτελές Νο-
µικό Πρόσωπο Δηµοσίου Δικαίου µε έδρα τη Νάξο.

36) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία εκπρόσωποι των Βιοµηχανιών
Επεξεργασίας Άλατος δηλώνουν την αντίθεσή τους στην απο-
κρατικοποίηση της εταιρείας ΚΑΛΑΣ Α.Ε..

37) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΜΠΡΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πανελλήνιος Σύνδεσµος Νε-
φροπαθών εκφράζει τη διαµαρτυρία του για τη διακοπή του
ΕΚΑΣ στους δικαιούχους ηλικίας κάτω των εξήντα πέντε ετών.

38) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η «Διεθνής Ακαδηµία Ελευθε-
ρίας» διαµαρτύρεται για τη φηµολογούµενη κατάργησή της.

39) Ο Βουλευτής `Αρτης κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΓΚΟΚΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία ο Σύλλογος Ιδιοκτητών Ενοικιαζόµενων Δω-
µατίων-Επιπλωµένων Διαµερισµάτων και Ξενώνων Αγροτουρι-
σµού ο Άραχθος αιτείται την απαλλαγή του από την υποχρέωση
καταβολής τέλους επιτηδεύµατος τουριστικών επιχειρήσεων.
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40) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Συντονιστική Επιτροπή Προ-
έδρων Δικηγορικών Συλλόγων Ελλάδος καταδικάζει τη διαβί-
βαση των ληξιπρόθεσµων οφειλών ασφαλιστικών εισφορών από
το ΕΤΑΑ στο Κέντρο Είσπραξης Ασφαλιστικών Οφειλών (ΚΕΑΟ).

41) Οι Βουλευτές, Κορινθίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΛΛΙΑΣ, Β’
Πειραιώς κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΡΑΓΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία το Συντονιστικό Τόπικο Όργανο του Δήµου Ξυλοκάστρου-
Ευρωστίνης αιτείται την κήρυξη των δήµων της περιοχής σε κα-
τάσταση εκτάκτου ανάγκης, ενόψει των προβληµάτων διάβ-
ρωσης στην παλαιά εθνική οδό Κορίνθου-Πατρών.

42) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΠΑΡΙΣΗΣ (ΠΑΡΙΣ) ΜΟΥΤΣΙΝΑΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία το Τεχνικό Επιµελητήριο Ελλά-
δος Περιφερειακό Τµήµα Μαγνησίας εκφράζει την αντίθεσή του
στην δροµολογούµενη αύξηση των διοδίων.

43) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΑΠΑΔΗΜΟΥΛΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η κ. Καλλιόπη Λαζάρη-Καρέλα
επισηµαίνει τις κατά την ιδία προβληµατικές ρυθµίσεις του έκτα-
κτου τέλους ακινήτων. 

44) Οι Βουλευτές, Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥ-
ΛΟΣ και Β’ Αθηνών κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΚΟΥΡΟΥΜΠΛΗΣ κατέθεσαν
αναφορά µε την οποία η Ένωση Πολυτέκνων Νοµού Μαγνησίας
προτείνει λύσεις στα καίρια προβλήµατα που αντιµετωπίζει η πο-
λύτεκνη οικογένεια.

45) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Εθνική Οµοσπονδία Τυφλών
καταγγέλλει τον Υπουργό Εργασίας κ. Γ. Βρούτση ότι θυσιάζει
τα προνοιακά επιδόµατα των αναπήρων.

46) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Φλώρας Γιώργος εκφράζει
τις απόψεις του για τη µη ρύθµιση των οφειλών των µικροµε-
σαίων επιχειρηµατιών και επαγγελµατιών προς τον ΟΑΕΕ.

47) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία το διοικητικό συµβούλιο της
ΠΟΕΣΥ διαµαρτύρεται για τις καθυστερήσεις και τις εξαιρέσεις
στην καταβολή των δόσεων της αποζηµίωσης στους απολυµέ-
νους εργαζόµενους της ΕΡΤ.

48) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η εταιρεία «Νικητάκης Αναστά-
σιος Ε.Π.Ε.» διαµαρτύρεται για τις, κατά τη γνώµη της, υπονο-
µευτικές πρακτικές της Διοικήσεως του Οργανισµού Λιµένος
Ελευσίνας.

49) Ο Βουλευτής Β’ Πειραιώς κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΡΑΓΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Αρτοποιών Ελλάδος
αιτείται την υιοθέτηση προτάσεών της σχετικά µε την πώληση
ψωµιού και αρτοσκευασµάτων.

50) Ο Βουλευτής Λευκάδος κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΣΟΛΔΑΤΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία οι υπάλληλοι της πρώην Δηµοτικής
Αστυνοµίας Λευκάδας εκφράζουν τις απόψεις τους σχετικά µε
τα σφάλµατα της ρύθµισης για την επανατοποθέτηση των δηµο-
τικών αστυνοµικών.

51) Ο Βουλευτής Ροδόπης κ. ΕΥΡΙΠΙΔΗΣ ΣΤΥΛΙΑΝΙΔΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Αστυνοµικών Υπαλλήλων
Ροδόπης και η Ένωση Αξιωµατικών Ελληνικής Αστυνοµίας Ανα-
τολικής Μακεδονίας-Θράκης αιτείται την άµεση αξιοποίηση των
εισακτέων από τις τελευταίες πανελλαδικές εξετάσεις στις Αστυ-
νοµικές Σχολές για την κάλυψη αυξηµένων αναγκών σε αστυνο-
µικό προσωπικό.

52) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-

ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πανελλήνιος Σύνδεσµος
Νεφροπαθών αιτείται την ανάκληση της επικείµενης περικοπής
του ΕΚΑΣ στους ανάπηρους δικαιούχους κάτω των εξήντα πέντε
ετών. 

53) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο εκφράζει την
αντίθεση του Συλλόγου Επαγγελµατοβιοτεχνών Ιεράπετρας στην
απόφαση της µεταφοράς του τοπικού γραφείου ΟΑΕΕ στον Άγιο
Νικόλαο.

54) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Βόλου αιτείται να
τεθεί σε άµεση προτεραιότητα η ανέγερση των νέων κτηριακών
εγκαταστάσεων για τη µετεγκατάσταση της Πυροσβεστικής Υπη-
ρεσίας Βόλου.

55) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται
στην πιθανότητα απαλλαγής των εργοδοτών σε τουριστικές επι-
χειρήσεις από την υποχρέωση ασφάλισης των εργαζοµένων στο
ΙΚΑ.

56) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΕΤΡΑΚΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Οιχαλίας αιτείται την
καθηµερινή λειτουργία και αναβάθµιση του Γραφείου Εξυπηρέ-
τησης Φορολογούµενων Μελιγαλά.

57) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Σκοπέλου διαµαρ-
τύρεται για την πρόθεση υποβάθµισης του εξαθέσιου Δηµοτικού
Σχολείου Γλώσσας Σκοπέλου σε τετραθέσιο.

58) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΠΑΡΙΣΗΣ (ΠΑΡΙΣ) ΜΟΥΤΣΙΝΑΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Σκοπέλου διαµαρ-
τύρεται για την πρόθεση υποβάθµισης του εξαθέσιου Δηµοτικού
Σχολείου Γλώσσας Σκοπέλου σε τετραθέσιο.

59) Οι Βουλευτές, Β’ Πειραιώς κ. ΔΙΑΜΑΝΤΩ ΜΑΝΩΛΑΚΟΥ,
Νοµού Αττικής κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΚΙΟΚΑΣ και Α’ Αθηνών κ. ΓΑΡΥΦΑΛ-
ΛΙΑ (ΛΙΑΝΑ) ΚΑΝΕΛΛΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Δή-
µαρχος Αίγινας αιτείται την ανάκληση της χορηγηθείσας άδειας
για τη δηµιουργία µονάδας ιχθυοκαλλιέργειας στην Αίγινα.

60) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ, Β’ Πει-
ραιώς κ. ΔΙΑΜΑΝΤΩ ΜΑΝΩΛΑΚΟΥ και Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΚΑ-
ΡΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία το Ερ-
γατικό Κέντρο Νοµού Σάµου αιτείται τη λήψη έκτακτων µέτρων
στήριξης των ανέργων, καθώς και την καταβολή εποχικού επιδό-
µατος στους απασχολούµενους στα τουριστικά και εποχικά
επαγγέλµατα. 

61) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ, Νοµού
Αττικής κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΚΙΟΚΑΣ και Επικρατείας κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ
ΠΑΦΙΛΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Συντα-
ξιούχων Μαντουδίου και Περιχώρων αιτείται την ανάκληση της
κυβερνητικής απόφασης, που αφορά τη διακοπή λειτουργίας του
ΙΚΑ-ΤΕΑΜ στο Μαντούδι.

62) Ο Βουλευτής Βοιωτίας κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΣΤΑΘΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων του
1ου ΕΠΑΛ Λιβαδειάς, οι µαθητές του σχολείου και άλλοι τοπικοί
φορείς διαµαρτύρονται για την αιφνίδια κατάργηση των ειδικο-
τήτων Υγείας του Τοµέα υγείας του 1ου ΕΠΑΛ Λιβαδειάς.

63) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Κουµούτσος Θανάσης θέτει
ως θέµα τη µοριοδότηση των υπαλλήλων ΤΑΣ και ΤΑΠ.

64) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Εργαζοµένων Εθνι-
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κού Ινστιτούτου Εργασίας και Ανθρώπινου Δυναµικού, η Γενική
Συνοµοσπονδία Εργατών Ελλάδος και άλλοι φορείς αιτούνται τη
συνέχιση της λειτουργίας του Εθνικού Ινστιτούτου Εργασίας και
Ανθρώπινου Δυναµικού.

65) Οι Βουλευτές, Β’ Πειραιώς κ.κ. ΔΙΑΜΑΝΤΩ ΜΑΝΩΛΑΚΟΥ,
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ και Αιτωλοακαρνανίας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΩ-
ΡΑΪΤΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Πανελλήνιος Σύλλο-
γος Εργαζοµένων στον ΟΓΑ καταγγέλλει τη Διοίκηση του ΟΓΑ,
η οποία έθεσε σε διαθεσιµότητα τους εργαζοµένους και αιτείται
την επιστροφή τους.

66) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Ιδιοκτητών Ενοι-
κιαζόµενων Δωµατίων και Επιπλωµένων Διαµερισµάτων Θεσσα-
λίας και Βορείων Σποράδων-Πηλίου εκφράζει τη διαµαρτυρία της
για τον ενιαίο φόρο ακινήτων.

67) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Σµυριδορυκτών
Όρµου Λυώνα Νάξου αιτείται την αύξηση ποσότητας εξόρυξης
σµύριδας για το έτος 2014, ώστε να ασφαλισθούν όλοι οι σµυρι-
δεργάτες και να επωφεληθεί η εθνική και τοπική οικονοµία. 

68) Οι Βουλευτές, Ηρακλείου κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ και Β’
Αθηνών κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤΡΑΤΟΥΛΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε
την οποία η Πανελλήνια Οµοσπονδία Εργατών Επισιτισµού και
Υπαλλήλων Τουριστικών Επαγγελµάτων διαµαρτύρεται για τη
φηµολογούµενη εισήγηση του ΔΣ του ΙΚΑ, η οποία αφορά την
κατάργηση της υποχρεωτικής ασφάλισης όλων των ειδικοτήτων
στα εστιατόρια και εξοχικά κέντρα.

69) Ο Βουλευτής Χίου κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΟΥΣΟΥΡΟΥΛΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η κ. Δέσποινα Πισσάνου αιτείται
την επίλυση προβληµάτων σχετικών µε τις ασφαλιστικές εισφο-
ρές των µικρών τουριστικών µονάδων.

70) Οι Βουλευτές, Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΘΕΟΔΟΣΙΟΣ ΚΩΝ-
ΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ και Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΕΛΕΝΗ ΓΕΡΑΣΙΜΙΔΟΥ κα-
τέθεσαν αναφορά µε την οποία το δεκαπενταµελές συµβούλιο
του 1ου ΕΠΑΛ Έδεσσας διαµαρτύρεται για την κυβερνητική πο-
λιτική και αιτείται τη λήψη µέτρων για την αναπλήρωση των χα-
µένων διδακτικών ωρών.

71) Ο Βουλευτής Λασιθίου κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΔΕΡΜΙΤΖΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Γονέων και Κηδε-
µόνων Δηµοτικού Σχολείου Σητείας Νοµού Λασιθίου εκφράζει τη
διαµαρτυρία του για τις ελλείψεις στην υλικοτεχνική υποδοµή και
αιτείται την πρόσληψη εκπαιδευτικού, για την εύρυθµη λειτουρ-
γία του 2ου Δηµοτικού Σχολείου Σητείας.

72) Ο Βουλευτής Λασιθίου κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΔΕΡΜΙΤΖΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία εκπαιδευτικοί (ΠΕ08) καλλιτε-
χνικών Νοµού Λασιθίου εκφράζουν τη διαµαρτυρία τους για τη
µη πρόσληψη αναπληρωτών καθηγητών καλλλιτεχνικών (ΠΕ08)
Λασιθίου.

73) Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ-ΝΙΚΟΛΑΟΣ
ΥΨΗΛΑΝΤΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Με-
γίστης Νοµού Δωδεκανήσου αιτείται την επάνδρωση του Κέν-
τρου Υγείας του Καστελλόριζου µε το απαραίτητο νοσηλευτικό
και ιατρικό προσωπικό.

74) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ανώτατη Συνοµοσπονδία Πολυ-
τέκνων Ελλάδος αιτείται την υιοθέτηση προτάσεών της σχετικά
µε τον Ενιαίο Φόρο Ιδιοκτησίας Ακινήτων (ΕΝ.Φ.Ι.Α.) για τις πο-
λύτεκνες οικογένειες.

75) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεµό-

νων 1ου Γυµνασίου Νάξου αιτείται την απρόσκοπτη λειτουργία
του µοναδικού τµήµατος ένταξης µαθητών µε µαθησιακές δυ-
σκολίες στο 1ο Γυµνάσιο Νάξου.

76) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία το 5ο Κρητοκυπριακό Συµ-
πόσιο Ρευµατολογίας αιτείται την επίλυση θέµατος που αφορά
δυσκολίες στην πρόσβαση των υπηρεσιών υγείας και στις θερα-
πείες των ρευµατοπαθών.

77) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος της Συντονιστικής
Επιτροπής Συµβολαιογραφικών Συλλόγων Ελλάδος εκφράζει αι-
τιάσεις για την επαναδιατύπωση συγκεκριµένων άρθρων του
νόµου για τον Ενιαίο Φόρο Ιδιοκτησίας Ακινήτων.

78) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Γιώργος Φλώρας διαµαρτύ-
ρεται για την έλλειψη επίσηµων στοιχείων αναφορικά µε τον
αριθµό των ελληνικών επιχειρήσεων, οι οποίες δίχως να έχουν
πτωχεύσει υπό νοµική έννοια, αδυνατούν να εξυπηρετήσουν τα
χρέη τους.

79) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Ένωση Εκπαιδευτι-
κών Λειτουργών Φυσικής Αγωγής αιτείται, µε αφορµή την πα-
γκόσµια ηµέρα Ατόµων µε Αναπηρία, την ανάγκη ύπαρξης ενός
εκπαιδευτικού συστήµατος για όλους.

80) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Εθνική Συνοµοσπονδία Ατόµων
µε Αναπηρία εκφράζει την επιδοκιµασία της για την έναρξη της
αξιοποίησης του Σταθακοπούλειου Κληροδοτήµατος για την ανέ-
γερση ευαγούς ιδρύµατος. 

81) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Οµοσπονδία Αστυ-
νοµικών Υπαλλήλων προβαίνει σε ανασκόπηση των αποτελε-
σµάτων των κινητοποιήσεών της.

82) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανποντιακή Οµοσπονδία Ελ-
λάδος διαµαρτύρεται για τη µη µνεία της Γενοκτονίας του
Ποντιακού Ελληνισµού στο υπό ψήφιση νοµοσχέδιο για την κα-
ταπολέµηση του ρατσισµού.

83) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Ιατρικός Σύλλογος Πατρών ενη-
µερώνει για τις συνέπειες που ενδέχεται να προκύψουν µε τις
περικοπές του προϋπολογισµού και τις µεταρρυθµίσεις στο
χώρο της Πρωτοβάθµιας Φροντίδας Υγείας.

84) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο των Εργαζοµένων
στα κέντρα πρόληψης της χρήσης εξαρτησιογόνων ουσιών υπο-
βάλλει ερωτήµατα για τη µη απόδοση των οφειλόµενων χρηµα-
τικών ποσών από τον ΟΚΑΝΑ στα κέντρα πρόληψης.

85) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο των Εργαζοµένων
στα κέντρα πρόληψης της χρήσης εξαρτησιογόνων ουσιών υπο-
βάλλει ερωτήµατα για τη συνεχιζόµενη µη απόδοση οφειλόµενων
χρηµατικών ποσών απο τον ΟΚΑΝΑ στα κέντρα πρόληψης.

86) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο των Εργαζοµένων
στα κέντρα πρόληψης της χρήσης εξαρτησιογόνων ουσιών υπο-
βάλλει ερωτήµατα για τη µη απόδοση των οφειλόµενων χρηµα-
τικών ποσών από τον ΟΚΑΝΑ στα κέντρα πρόληψης.

87) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
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τέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Οµοσπονδία Αστυ-
νοµικών Υπαλλήλων διαµαρτύρεται για τον αποκλεισµό ιδιωτών
από την εισαγωγή στις Αστυνοµικές Σχολές κατά τα ακαδηµαϊκά
έτη 2013-2014 και 2014-2015. 

88) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Απόστρατων Αστυνοµι-
κών Νοµού Αττικής αιτείται άµεσα την διόρθωση των δεδοµένων
που δόθηκαν από τους προκατόχους τους στο ΥΕΚΑ και αφο-
ρούν στον τοµέα πρόνοιας υπαλλήλων αστυνοµίας πόλεων.

89) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Ηλίας Σταµπολιάδης διαµαρ-
τύρεται για την επιρροή ξένων συµφερόντων στην Ελλάδα και
προτείνει οικονοµική και κοινωνική δράση από τα κόµµατα.

90) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Αποστράτων Αστυνοµι-
κών Νοµού Αττικής αιτείται την τήρηση των αναλογιών για την
εκπροσώπηση των ασφαλισµένων ιδιαίτερα στον ΚΥΥΑΠ.

91) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά την αναµονή
για τις διευκρινίσεις από την Τράπεζα της Ελλάδος για τους
τρεις χιλιάδες εξακόσιους δανειολήπτες της υπό εκκαθάριση
Αχαϊκής Συνεταιριστικής Τράπεζας.

92) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Εµπορικός και Εισαγωγικός Σύλ-
λογος Πατρών αιτείται την ακτοπλοϊκή επανασύνδεση της Ιθάκης
µε την Πάτρα. 

93) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανποντιακή Οµοσπονδία Ελ-
λάδος αιτείται την επαναχορήγηση συντάξεων υπό προϋπο-
θέσεις.

94) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Ηλίας Σταµπολιάδης διαµαρ-
τύρεται για την επιρροή ξένων συµφερόντων στην Ελλάδα και
προτείνει οικονοµική και κοινωνική δράση από τα κόµµατα.

95) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Συµβούλιο Απόδηµου Ελληνι-
σµού αιτείται την αποζηµίωση του απόδηµου ελληνισµού που
είναι οµολογιούχοι.

96) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Ηλίας Σταµπολιάδης διαµαρ-
τύρεται για την επιρροή ξένων συµφερόντων στην Ελλάδα και
προτείνει οικονοµική και κοινωνική δράση από τα κόµµατα.

97) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Νικόλαος Κολλάρος εκφράζει
τη διαµαρτυρία της για διάφορες πράξεις της Κυβέρνησης που
παραµένουν ατιµώρητες.

98) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά τη διαχείριση
του νερού Πείρου-Παραπείρου για την υδροδότηση της ευρύτε-
ρης περιοχής.

99) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Ελληνικού Βιβλίου αιτεί-
ται σε υπεράσπιση της ενιαίας τιµής των βιβλίων.

100) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Μητροπολίτης Νοµού Ξάνθης
αιτείται την τακτοποίηση µε νοµοθετικές ρυθµίσεις εκκρεµότητες
των οµολογιούχων της Ξάνθης.

101) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Μητροπολίτης Έδεσσας, Πέλ-
λας και Αλµωπίας εκφράζει τη διαµαρτυρία του και στηρίζει τα
αιτήµατα των µικροοµολογιούχων του ελληνικού δηµοσίου του
Νοµού Πέλλας.

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 3023/22-10-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Αυγενάκη Ελευθερίου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 1016/6-12-2013
έγγραφο από τον Υπουργό Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων
η ακόλουθη απάντηση:
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2. Στην µε αριθµό 3718/12-11-2013 ερώτηση της Βουλευτού
κ. Ξηροτύρη - Αικατερινάρη Ασηµίνας δόθηκε µε το υπ’ αριθµ.

ΓΚΕ 1189510 ΕΞ 2013/1337/6-12-2013 έγγραφο από τον Υφυ-
πουργό Οικονοµικών η ακόλουθη απάντηση:
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3. Στην µε αριθµό 3833/15-11-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Αυγενάκη Ελευθερίου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. ΥΠ.ΠΟ.Α./ΓΡ.ΥΠ./

Κ.Ε./202/6-12-2013 έγγραφο από τον Υφυπουργό Αθλητισµού η
ακόλουθη απάντηση:
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4. Στην µε αριθµό 3878/18-11-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Κουίκ Τέρενς - Σπένσερ - Νικολάου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ.

1018/6-12-2013 έγγραφο από τον Υπουργό Υποδοµών, Μεταφο-
ρών και Δικτύων η ακόλουθη απάντηση:
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5. Στην µε αριθµό 3924/13-11-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Λαµπρόπουλου Ιωάννου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. ΓΚΕ 1187743

ΕΞ 2013/1426/6-12-2013 έγγραφο από τον Αναπληρωτή Υπουργό
Οικονοµικών η ακόλουθη απάντηση:
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6. Στην µε αριθµό 3981/20-11-2013 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Γελαλή Δηµητρίου, Βαλαβάνη Όλγας-Νάντια, Γάκη Δη-
µητρίου, Διαµαντόπουλου Ευαγγέλου, Τσακαλώτου Ευκλείδη,

Σαµοΐλη Στεφάνου, Ζεϊµπέκ Χουσεΐν δόθηκε µε το υπ’ αριθµ.
Δ12Α 1189387 ΕΞ 2013/6-12-2014 έγγραφο από τον Υφυπουργό
Οικονοµικών η ακόλουθη απάντηση:
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7. Στην µε αριθµό 4203/25-11-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Μαρίνου Ανδρέα δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. Δ12Α 1192194 ΕΞ

2013/6-12-2013 έγγραφο από τον Υφυπουργό Οικονοµικών η
ακόλουθη απάντηση:
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, η Βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ κ. Χαρά Καφαντάρη ζητεί
άδεια ολιγοήµερης απουσίας στο εξωτερικό από 19 Ιανουαρίου
έως και τις 26 Ιανουαρίου 2014. 

Η Βουλή εγκρίνει;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Η Βουλή ενέκρινε τη

ζητηθείσα άδεια.
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, γίνεται γνωστό στο Σώµα ότι η

Διαρκής Επιτροπή Παραγωγής και Εµπορίου καταθέτει την έκ-
θεσή της στο σχέδιο νόµου του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυ-
ξης και Τροφίµων: «Διοικητικά µέτρα, διαδικασίες και κυρώσεις
στην εφαρµογή της ενωσιακής και εθνικής νοµοθεσίας στους το-

µείς των τροφίµων, των ζωοτροφών και της υγείας και προστα-
σίας των ζώων και άλλες διατάξεις αρµοδιότητας του Υπουρ-
γείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων».

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω
στο Σώµα ότι ο Πρόεδρος της Κοινοβουλευτικής Οµάδας των
Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. Πάνος Καµµένος µε επιστολή που απέ-
στειλε προς τον Πρόεδρο της Βουλής κ. Ευάγγελο Μεϊµαράκη
µάς γνωστοποιεί ότι ο Βουλευτής Αχαΐας κ. Γεώργιος Νταβρής
τίθεται εκτός της Κοινοβουλευτικής Οµάδας των Ανεξαρτήτων
Ελλήνων.

(Στο σηµείο αυτό κατατίθεται στα Πρακτικά η προαναφερ-
θείσα επιστολή, η οποία έχει ως εξής:
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, εισερχόµαστε στη συζήτηση των

ΑΝΑΦΟΡΩΝ ΚΑΙ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Η πρώτη µε αριθµό 4418/29-11-2013 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Ιωαννίνων της Νέας Δηµοκρατίας κ. Σταύρου Κα-
λογιάννη προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων,
σχετικά µε το πρόγραµµα διατήρησης αυτοχθόνων σπάνιων
φυλών αγροτικών ζώων, δεν συζητείται λόγω κωλύµατος Υπουρ-
γού και διαγράφεται.

Η τρίτη µε αριθµό 2054/26-9-2013 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Νοµού Αττικής της Δηµοκρατικής Αριστεράς κ.
Βασιλείου Οικονόµου προς τον Υπουργό Παιδείας και Θρησκευ-
µάτων, σχετικά µε τη µετατροπή του κτηρίου που κατασκευά-
στηκε για να στεγαστεί το 13ο Γυµνάσιο σε αστυνοµικό τµήµα
στην Αυλίζα Αχαρνών, δεν συζητείται λόγω κωλύµατος Υπουρ-
γού και διαγράφεται.

Θα συζητηθεί η δεύτερη µε αριθµό 4758/10-12-2013 ερώτηση
πρώτου κύκλου της Βουλευτού Μαγνησίας των Ανεξαρτήτων Ελ-
λήνων κ. Μαρίνας Χρυσοβελώνη προς τον Υπουργό Υγείας, σχε-
τικά µε την έλλειψη παιδιάτρων στη Μαγνησία.

Θα απαντήσει ο παριστάµενος Υπουργός κ. Άδωνις Γεωργιά-
δης. 

Κυρία συνάδελφε, έχετε τον λόγο για δύο λεπτά. 
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε. 
Κύριε Υπουργέ, σας έχω καταθέσει ήδη από το καλοκαίρι την

πολύ µεγάλη ανάγκη πρόσληψης παιδιάτρων των µονάδων
υγείας της Μαγνησίας. Το πρόβληµα της υποστελέχωσης είµαι
βέβαιη ότι το γνωρίζετε πάρα πολύ καλά. Δεν αφορά µόνο το Νο-
σοκοµείο του Βόλου αλλά και τα κέντρα υγείας της Μαγνησίας. 

Χαρακτηριστικό, βέβαια, παράδειγµα της έλλειψης αυτής είναι
το Κέντρο Υγείας Αλµυρού το οποίο -απ’ ό,τι ενδεχοµένως γνω-
ρίζετε- καλύπτει τριάντα πέντε χιλιάδες κατοίκους και το οποίο
έχει στην κυριολεξία απογυµνωθεί. Πλέον, οι γονείς για να βρουν
παιδίατρο και να καλύψουν κάποια έκτακτα περιστατικά αναγκά-
ζονται να καλύψουν µία απόσταση τριάντα έξι χιλιοµέτρων για
να φτάσουν στο Νοσοκοµείο του Βόλου. 

Είµαι βέβαιη ότι όσα σας λέω αυτήν τη στιγµή, σίγουρα τα
έχετε ακούσει και από την Υφυπουργό Υγείας την κ. Μακρή, η
οποία, όπως γνωρίζετε πολύ καλά, εκλέγεται και αυτή στη Μα-
γνησία. Μάλιστα, η κ. Μακρή πριν από λίγες µέρες και συγκεκρι-
µένα στις 8-1-2014 είχε κάνει κάποιες δηµόσιες διαπιστώσεις -και
αναφέροµαι σε αυτές που έκανε στο «ΡΑΔΙΟ ΕΝΑ 102,5»- για την
ανυπαρξία παιδιάτρων στα κέντρα υγείας της Μαγνησίας. 

Όµως, κύριε Υπουργέ, στην προκειµένη περίπτωση δεν µπο-
ρούµε να µένουµε µόνο σε διαπιστώσεις. Θα πρέπει σίγουρα να
υπάρξει κάποια λύση. Θα πρέπει να υπάρξει µία λύση από την
πλευρά της πολιτικής ηγεσίας, δηλαδή από την πλευρά του
Υπουργείου σας. 

Εξάλλου, µε τη συνάδελφό σας την κ. Μακρή τα είχαµε ξανα-
πεί εδώ στη Βουλή πριν από εφτά µήνες -και συγκεκριµένα στις
2 Ιουλίου του 2013- όταν είχε συζητηθεί µία ερώτηση που κατέ-
θεσα και η οποία αφορούσε την υποστελέχωση των κέντρων
υγείας της Μαγνησίας. 

Από τότε, δυστυχώς, έχουν γίνει ελάχιστα πράγµατα. Θα
έλεγα µάλιστα ότι κάναµε βήµατα προς τα πίσω, διότι από τη µια
πλευρά είχαµε ένα πολύ µεγάλο κύµα συνταξιοδοτήσεων ιατρών
και από την άλλη, υπήρξε όλη αυτή η γνωστή ιστορία µε τον
ΕΟΠΥΥ που θα έλεγα ότι οδήγησε σε κρίση ολόκληρο τον τοµέα
της πρωτοβάθµιας περίθαλψης. 

Εποµένως, αυτήν τη στιγµή, σήµερα, βρισκόµαστε στις εξαγ-
γελίες περί πρόσληψης τεσσάρων επικουρικών και όχι µόνιµων
ιατρών για το Γενικό Νοσοκοµείο Βόλου. Ειδικά βέβαια στον Αλ-
µυρό, του οποίο το κέντρο υγείας -όπως σας προανέφερα- κα-
λύπτει περίπου τριάντα πέντε χιλιάδες κατοίκους και πολύ
περισσότερους κατά τη διάρκεια της τουριστικής περιόδου, σή-
µερα βρισκόµαστε στη δυσάρεστη θέση να µην υπάρχει κανένας
απολύτως παιδίατρος. Και δυστυχώς παρόµοιες καταστάσεις
επικρατούν και σε άλλα µέρη, όπως για παράδειγµα στα χωριά
του Πηλίου και τα νησιά των Βορείων Σποράδων. 

Θεωρώ ότι αυτά είναι σηµαντικά προβλήµατα, κύριε Υπουργέ,
και θα ήθελα σήµερα από εσάς να µου δοθεί µία απάντηση και
µία λύση, την οποία περιµένουν να ακούσουν οι κάτοικοι της Μα-
γνησίας. 

Σας ευχαριστώ. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Και εµείς σας ευχα-

ριστούµε. 
Το λόγο έχει ο Υπουργός για τρία λεπτά. 
ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Ευχα-

ριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε. 
Κυρία συνάδελφε εύχοµαι καλή χρονιά. 
Είναι δίκαιη η ανησυχία σας. Θα πρέπει να σας πω ότι το Γε-

νικό Νοσοκοµείο Βόλου το 2013 πήρε έναν επικουρικό παιδίατρο.
Εµείς είχαµε ζητήσει να πάρει άλλον έναν, αλλά δεν καλύφθηκε
η θέση. 

Όσον αφορά τα Κέντρα Υγείας Αλµυρού αλλά και το Κέντρο
Υγείας Σκοπέλου, προκηρύξαµε δύο θέσεις επικουρικών παιδιά-
τρων αλλά δεν πληρώθηκαν οι θέσεις, διότι δεν προσήλθαν οι
υποψήφιοι να καταλάβουν τις θέσεις αυτές. Δεν ήταν, δηλαδή,
θέµα πιστώσεων από το Υπουργείο. Οι πιστώσεις εγκρίθηκαν, οι
θέσεις προκηρύχτηκαν, αλλά δεν υπήρξε ενδιαφέρον. 

Ψηφίσαµε τον νόµο κυρίως για τα νησιά, που µπορεί να πιάσει
τη Σκόπελο και που δίνει τα κίνητρα για τους επικουρικούς για-
τρούς να κάνουν τις νέες προκηρύξεις πολύ πιο ελκυστικές, αλλά
δεν ξέρω αν αυτό θα µπορούσε να πιάσει το Νοσοκοµείο του
Βόλου για το οποίο εµείς προκηρύσσουµε τέσσερις θέσεις επι-
κουρικών γιατρών και παιδιάτρων. 

Κατά συνέπεια οµολογώ ότι το θέµα το οποίο θέτετε είναι δύ-
σκολο ως προς τη λύση, κυρίως γιατί δεν υπάρχει το ενδιαφέρον
από τους ιατρούς για να πληρώσουν αυτές τις θέσεις των επι-
κουρικών γιατρών. 

Επίσης, µιας και µιλάµε για τα κέντρα υγείας και επειδή θέσατε
το θέµα του ΕΟΠΥΥ -και σωστά το θέσατε- πρέπει να σας πω ότι
η µεταρρύθµιση την οποία προχωράµε έχει ακριβώς ως στόχο
να λύσει µονίµως αυτού του είδους τα προβλήµατα. 

Η ένωση, δηλαδή, των, έως χθες, δύο παραλλήλων συστηµά-
των πρωτοβάθµιας υγείας, των κέντρων υγείας δηλαδή και των
πολυϊατρείων του ΕΟΠΥΥ, γίνεται ακριβώς για να µπορούµε να
συνενώνουµε δυνάµεις και να πάµε να προκηρύξουµε θέσεις µο-
νίµων γιατρών εκεί που θα υπάρχουν κενά. Αυτό µας δίνει την αί-
σθηση ότι θα είναι πιο ελκυστικές οι θέσεις των µονίµων απ’ ό,τι
οι θέσεις των επικουρικών, οι οποίες προκηρύσσονται και δεν
πληρώνονται. 

Τα υπόλοιπα στη δευτερολογία µου. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Έχετε τον λόγο,

κυρία συνάδελφε, για τρία λεπτά. 
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Ευχαριστώ τον κύριο Υπουργό και

αντεύχοµαι για την καινούρια χρονιά, κύριε Υπουργέ.
Ευχαριστώ για το γεγονός ότι κατανοείτε ότι πραγµατικά

υπάρχει ένα πολύ σηµαντικό πρόβληµα στο Νοµό Μαγνησίας. Εί-
πατε και εσείς ότι προκηρύσσετε θέσεις και ότι απλώς δεν υπάρ-
χει ενδιαφέρον. Αυτό µάλιστα το είχαµε συζητήσει και µε τη
συνάδελφό σας, την Υφυπουργό κ. Μακρή, η οποία µάλιστα είχε
κάνει και σχετική αναφορά στο ραδιόφωνο. Είναι κάτι που προ-
ανέφερα. 

Η κ. Μακρή ήταν της άποψης ότι οι γιατροί οι οποίοι έχουν
δώσει τον όρκο του Ιπποκράτη οφείλουν να πηγαίνουν, εφόσον
έχουν αναλάβει αυτή την ευθύνη. Όµως θα σας απαντήσω ότι
στην πολύ δύσκολη οικονοµική συγκυρία που βιώνουµε όλοι
τώρα, αυτό που πρέπει να υπάρξει στην προκειµένη περίπτωση
για να µπορέσουν οι γιατροί να λάβουν µέρος στις προκηρύξεις,
θεωρώ ότι είναι να υπάρχει κάποιο κίνητρο. 

Το ένα κίνητρο είναι το οικονοµικό. Ξέρουµε όλοι, βεβαίως, τις
πολύ δύσκολες οικονοµικές συνθήκες που υπάρχουν. Το άλλο
κίνητρο που θα µπορούσε να υπάρξει είναι το κίνητρο της µονι-
µότητας. Όπως ξέρετε και εσείς πάρα πολύ καλά προκηρύσ-
σουµε θέσεις και προσπαθούµε να καλύψουµε το πρόβληµα µε
επίκουρους γιατρούς, που είναι γιατροί µε συµβάσεις συγκεκρι-
µένου χρονικού διαστήµατος. Κάποιος που παίρνει 1000 ευρώ
δεν θα φύγει από το µέρος του, δεν θα ξεσπιτωθεί, αν δεν έχει
τουλάχιστον το κίνητρο της µονιµότητας. 
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Γι’ αυτό θα ήθελα να σας κάνω µία ερώτηση. Είναι δεδοµένο
ότι τους γιατρούς αυτούς ούτως ή άλλως τους πληρώνετε. Για
ποιο λόγο δε θα µπορούσαν αυτοί οι άνθρωποι τουλάχιστον να
µονιµοποιηθούν για να υπάρχει αυτό το κίνητρο της µονιµότητας
και να καλύπτονται αυτές οι θέσεις;

Δεύτερον, αναφέρατε προηγουµένως στην τοποθέτησή σας
ότι θα γίνει µία αναδιάρθρωση στον ΕΟΠΥΥ, την οποία έχετε
προαναγγείλει. Έτσι δεν είναι; Αν για παράδειγµα από τα πολυϊα-
τρεία, που σκέφτεστε να δηµιουργήσετε και από τα ΙΚΑ πάρετε
γιατρούς, πάρετε παιδιάτρους και τους στείλετε σε ένα άλλο
µέρος σε µία άλλη µονάδα υγείας, δεν θα υπάρξει ένα κενό; Δε
θα ανακυκλωθεί το πρόβληµα;

Μήπως στην προκειµένη περίπτωση η λύση θα ήταν να έχουµε
µόνιµους γιατρούς σ’ αυτές τις θέσεις; 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κύριε Υπουργέ,
έχετε τον λόγο για τρία λεπτά.

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Ευχα-
ριστώ, κύριε Πρόεδρε.

Η πρόσληψη µονίµου προσωπικού και ιατρικού στην προκει-
µένη περίπτωση γίνεται µε µία τελείως διαφορετική διαδικασία.
Πρώτον, πρέπει να εγκριθούν θέσεις µονίµων από το Υπουργείο
Διοικητικής Μεταρρύθµισης. 

Δεύτερον, στις θέσεις που έχουν εγκριθεί θα προσλάβουµε
µέχρι το τέλος Ιουνίου περίπου τετρακόσιους που έχουµε εγκρί-
νει ήδη από τον προηγούµενο χρόνο και πεντακόσιους, που ίσως
τους κάνουµε εξακόσιους, και έτσι θα γίνουν χίλιοι γιατροί. Εκεί
προηγούνται αυτοί που είχαν περάσει από τη διαδικασία της κρί-
σεως του παρελθόντος. Εκκρεµούν περίπου εννιακόσιες σα-
ράντα προσλήψεις µονίµων γιατρών από το 2010. Η κρίση για να
είσαι µόνιµος είναι διαφορετική διαδικασία από την πρόσληψη
του επίκουρου. Έχουν περάσει τις διαδικασίες, έχουν κριθεί και
αναµένουν να πάρουν τη θέση. Αυτοί αναγκαστικά προηγούνται.

Αν ξεκινήσουµε τη διαδικασία από την αρχή πάλι, υποθέτοντας
ότι είχαµε και την έγκριση του Υπουργείου Διοικητικής Μεταρ-
ρύθµισης –που δεν την έχουµε- θα είχαµε µία αρκετά µακροχρό-
νια διαδικασία για να ολοκληρωθεί η κρίση, η οποία χρειάζεται
για να πάρεις έναν µόνιµο γιατρό. Η πρόσληψη του επίκουρου
είναι πολύ πιο γρήγορη. Αυτή είναι η διαφορά.

Τώρα ως προς το πρόβληµα των κινήτρων έχετε δίκιο. Έτσι
είναι. Γι’ αυτό ψηφίσαµε τον νόµο που δίνει κίνητρα για τα νησιά
και τις άγονες περιοχές. Για τη Σκόπελο θα εφαρµοστεί ο νέος
νόµος. Είναι και οικονοµικό το κίνητρο, αφού µπορούν οι δήµοι
να τους δίνουν τροφή και στέγη. Πλέον τους έχουµε κάνει επι-
λέξιµες δαπάνες, ώστε ο δήµος να µπορεί να τα δίνει χωρίς να
έχει πρόβληµα από το Ελεγκτικό Συνέδριο ως προς τις δαπάνες
του. Άρα, ο γιατρός µπορεί να παίρνει τροφή και στέγη που στην
ουσία είναι ένα είδος εισοδήµατος, γιατί αυτά δε θα τα ξοδεύει
από την τσέπη του. Είναι νοµίζω ένα καλό κίνητρο µαζί µε αυτά
που έχουµε βάλει.

Δεν είµαι βέβαιος ότι µπορώ µε τον νόµο που έχουµε ψηφίσει
να µετρήσω αυτού του είδους τα κίνητρα στο Βόλο, γιατί εµείς
ψηφίσαµε για τις άγονες και νησιωτικές περιοχές. Είναι δύσκολο
να πεις ότι ο Βόλος ανήκει σε µία από τις δύο. Εντάξει, το Κέντρο
Υγείας Σκοπέλου, ναι, αλλά στο Βόλο είναι λίγο πιο δύσκολο να
τους εντάξουµε σε αυτήν την κατηγορία.

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κατά παρέκκλιση της διαδικασίας,
κύριε Πρόεδρε, συγγνώµη που κάνω παρέµβαση.

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Δεν
έχω αντίρρηση εγώ.

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Ειδικά για την περιοχή του Αλµυ-
ρού, που απευθύνεται σε έναν µεγάλο αριθµό ατόµων που σας
είπα –είναι τριάντα πέντε χιλιάδες άτοµα, περίπου- αυτήν τη
στιγµή δεν υπάρχει ούτε ένας παιδίατρος, γι’ αυτό θα ήθελα ως

προς αυτό να υπάρξει κάποια µέριµνα -και να µε συγχωρέσουν
οι συντοπίτες µου, αν µιλάω τώρα µόνο για τον Αλµυρό-το ίδιο
βεβαίως ισχύει και για τα νησιά των Βορείων Σποράδων και για
το Πήλιο, αλλά εδώ δεν υπάρχει κανένας και µιλάµε για τριάντα
πέντε χιλιάδες άτοµα. 

Θα ήθελα να έχω την τοποθέτησή σας ειδικά επ’ αυτού, κύριε
Υπουργέ.

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Ίσως
θα µπορούσαµε µε µία διασταλτική ερµηνεία –γιατί θα κάνουµε
προκήρυξη επικουρικών γιατρών τώρα- να µετρήσουµε και τον
Αλµυρό εν τη ευρεία εννοία, κυρίως µετρώντας ότι έχουν γίνει
πολλές προκηρύξεις χωρίς να πληρωθούν οι θέσεις. Άρα, εδώ
έχουµε να αντιµετωπίσουµε µία αντικειµενική δυσκολία, την
οποία τη σέβοµαι και είναι πραγµατική. Θα προσπαθήσω να δω
εάν µπορώ να το κάνω µε αυτόν τον τρόπο. 

Σε κάθε περίπτωση να ξέρετε έχουµε ψηφίσει και άλλη µία διά-
ταξη όπου οι ΥΠΕάρχες µπορούν να προκηρύσσουν συνεχώς θέ-
σεις επικούρων έως ότου καλυφθούν οι θέσεις, χωρίς να
περιµένουν την κεντρική διαδικασία του Υπουργείου. Άρα, µπο-
ρείτε κι εκεί να ασκήσετε πίεση –δόκιµο είναι και θεσµικό- για να
κινήσουν τη διαδικασία, διότι πράγµατι υπάρχει πρόβληµα το
οποίο αναγνωρίζουµε. 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Απλώς υπάρχει πρόβληµα έλλει-
ψης…

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Σας
λέω έχουµε προκηρύξει δύο φορές τις θέσεις και δεν έχουν κα-
λυφθεί.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κυρία Χρυσοβελώνη,
και µόνη σας είπατε ότι κάνατε κατάχρηση µία φορά, µην κάνετε
και δεύτερη.

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Βλέπω όµως ότι υπάρχει ένας γό-
νιµος διάλογος µε τον κύριο Υπουργό και θέληση ώστε να λυθεί
το πρόβληµα. 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Εντά-
ξει, δεν αντιδικούµε. 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Εν πάση περιπτώσει, σας ευχαρι-
στώ, κύριε Υπουργέ. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Μπορείτε να το συ-
ζητήσετε και στο Υπουργείο. Πάντως, µην κάνετε κατάχρηση,
κυρία Χρυσοβελώνη, σας παρακαλώ.

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Είπα απλώς ευχαριστώ.
ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Όχι,

όχι, είναι πραγµατικό το θέµα που θέτετε και το αναγνωρίζω. 
Έχει δίκιο η κυρία Χρυσοβελώνη. Τι να κάνουµε; Είναι µία αν-

τικειµενική δυσκολία. Σε αυτήν την κατεύθυνση, λοιπόν, θα πάµε
και θα σας ενηµερώσω για το θέµα του Αλµυρού και της Σκοπέ-
λου. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Η πρώτη µε αριθµό
2595/11-10-2013 ερώτηση δεύτερου κύκλου του Βουλευτή Α’
Αθηνών της Νέας Δηµοκρατίας κ. Νικήτα Κακλαµάνη προς τον
Υπουργό Υγείας, σχετικά µε τη λειτουργία των Κοινωνικών Φαρ-
µακείων δεν θα συζητηθεί, διότι όπως µας γνωστοποίησε ο συ-
νάδελφος κ. Κακλαµάνης έχει ικανοποιηθεί η ερώτησή του µε
γραπτή απάντηση από τον Υπουργό κ. Άδωνι Γεωργιάδη και δια-
γράφεται.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι ολοκληρώθηκε η συζήτηση των
αναφορών και ερωτήσεων.

Δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη συνεδρίαση;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
Με τη συναίνεση του Σώµατος και ώρα 18.22’ λύεται η συνε-

δρίαση για αύριο ηµέρα Τετάρτη 15 Ιανουαρίου 2014 και ώρα
10.00’, µε αντικείµενο εργασιών του Σώµατος: νοµοθετική εργα-
σία, σύµφωνα µε την ηµερήσια διάταξη που έχει διανεµηθεί. 

5654 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ         ΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ
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